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Protokoll styrelsemöte S02 2012–02–07

Närvaro: Tobias Månsson Ordförande
Jens Elofsson Sekreterare tillika Propagandamästare
Peter Seimar Källarmästare, fr.o.m. §4
Jonas Svensson Överphös
Mats Rydberg Studierådsordförande, Vice ordförande
Anton Martinsen Programmästare
Mattias Eklund Cafémästare
Julia Mauritsson Sexmästare, fr.o.m. §6
Simon Hillbom Skattmästare
Cecilia Olsson Industrimästare, fr.o.m. §8
Lars Gustafson

§1 OFMÖ Ordförande Tobias Månsson förklarade mötet öppnat klockan
12.15.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Lars Gustafson

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna

• §12.2 Krock av aktivitet

• §12.3 Förmåner för vice

§5 Föregående mötes
protokoll

Tempus i protokoll diskuterades.

Styrelsen beslöt att godkänna protokoll för S03 2012.

§6 Information från
kåren

Tobias meddelade att det var styrelseutbildning i lördags.

Mats tyckte att den var tråkig, men givande.

Jonas tyckte att det var mycket spring mellan aktiviteter.

Simon tyckte inte att jämlikhetsutbildningen hade något mål, ut-
an det var mest diskussion.

Tobias nämnde att han kommer nog att planera in ett kvällsmöte
angående likabehandling.

Anton tyckte att utbildningen var ogivande, utom Kristoffers fö-
redrag om engagemang.
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Källarmästarkollegiets nödvändighet diskuterades.

§7 Beslutsuppföljning Kamera

Peter har mailat till adressen som han fått av E-sektionens ordfö-
rande, men inte fått svar.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S06

Upprustning av datorsystem

Peter meddelade att det inte går så bra, och att han ska börja slå
lite mer på folk.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S07

Nyhetsbrev

Jens meddelade att han inte har hört något sedan förra veckan,
och påpekade att anledningen till att det inte är färdigt är att det
kan vara krångligt att hitta tider då alla kan jobba på det, då en
av personerna exjobbar och en annan jobbar i Danmark.

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S07

Diskmaskin

Julia meddelade att ingenting mer har hänt, då hon inte fått nå-
gon information av Philip (Sexmästare Emeritus).

Styrelsen beslöt att det rapporteras på S05

Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Tobias M. Policydokument S10 2009 S05 2012
2 Mattias E. Uppd. Bordershop S20 2010 S06 2012
8 Peter S. Kamera S02 2011 S06 2012
19 Peter S. Soffor i iDét S15 2011 S06 2012
21 Peter S. Upprustning av datorsystem S15 2011 S07 2012
24 Jens E. Nyhetsbrev S17 2011 S07 2012
26 Julia M. Diskmaskin S18 2011 S05 2012
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§8 Utskottsrapporter Jens
Har rivit ner affischer och skickat mail.

Det kommer att vara DWWW-möte på fredag.

Cecilia
Har ringt företag och svarat på mail. Jublet går framåt, OpenMind
vill synas på gasquen. Har en väldigt intensiv period nu pga
Jublet, nollningen och Teknikfokus.

Mattias
Caféet var på Kårhack och fick in en del pengar.

Har lagt en beställning på läsk.

9 flak med Coca-Cola har rymt under helgen.

Har köpt in nachochips med tre olika smaker.

Anton
Kårhack gick väldigt bra. Eftersom det officiellt sett var ett
kårevenemang så fick sektionen ingen vinst, däremot gick
kåren back ca. 50 kr.

Jonas
Har pratat med studievägledningen om en hajk under noll-
ningen. Programledningarna för C och D tycker att det är
för dyrt, alternativet är en mindre bussresa över en efter-
middag eller över en dag. Tycker det vore roligt om sty-
relsen kan hjälpa till att anordna något sådant och håller i
aktiviteter under utflykten.

En sådan kommer, om det blir av, ske på måndagen.

Peter
Har kopierat nycklar, jobbar på att bli klar med accesskvit-
tenser.

Mats
Har skällt på lärare och vidarebefordrat kallelser till CEQ-
möten.

Julia
Har varit på C-certsutbildning, vilken var ogivande då det
visades skrämselpropaganda om bränder. Haft sexshiphte
och fått klagomål från städpersonalen om smutsiga golv.

Simon
Bokslutet är snart klart.

Tobias
Har blivit kontaktad av E-sektionen med en frågan om att
samarbeta kring Teknikfokus.
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Diskussion i frågan följde.

§9 Ekonomisk status Simon meddelade att det inte går att säga någonting då bokslutet
inte är färdigt än, men det verkar gå bra för sektionen. Sektionen
har ungefär så mycket pengar som den borde ha.

§10 Val av funktionärer Källarmästeriet

• root Joakim Andersson (ic06ja9)

• sudo Jens Elofsson (ic09je3)

• sudo Rasmus Larsson (dat11rla)

• sudo Fredrik Andersson (dt07fa5)

• Sparkyansvarig Jesper Mattson (d99jm)

• Sparkyansvarig Sara Nilsson (dt05sn2)

• Sparkyansvarig Joakim Andersson (ic06ja9)

• Blixt Gordon/Blixt Gudrun Hannes Nevalainen (dt07hn2)

Industrimästeriet

• Funktionär inom Industrimästeriet Tobias Johannesson (dt07tj5)

Styrelsen beslöt att välja in funktionärerna i klump.
Styrelsen beslöt att välja in klumpen.

§11 JFF Tobias meddelade att det inte, enligt tidigare information, kom-
mer att bli en sittning med A-sektionen och ING-sektionen, utan
med K-sektionen och ING-sektionen, och den kommer att hållas
i Kemicentrum (KC). De 6 st. i styrelsen som är tillgängliga kom-
mer att jobba under sittningen tillsammans med styrelsen från
K.

Arbetsuppgifterna kommer att vara att duka, värma mat och
portionera ut alkohol till de sittande.

Peter meddelade att han, i mån av tid, kan gå ifrån Snickeboa för
att hjälpa till.

§12 EKEA Eftersom buren, och även EKEA i helhet, fortfarande har för hög
entropi så kommer styrelsen under lördagen den 18/2 försöka få
till en negativ förändring av sagda burs entropi. På söndagen
kommer styrelsen tillsammans med E-sektionens dito gemen-
samt försöka få till en entropiändring av EKEA med liknande
derivata. Detta försök kommer troligtvis att företas under efter-
middagen.

§12.2 Krock av aktivitet Mats meddelade att i onsdags så krockade lunchföreläsningen
av Swedish Game Awards med studierådsmötet, vilket ledde till
en halvering att antalet mötesdeltagare.
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Cecilia upplyste om att Swedish Game Awards meddelade med
väldigt kort varsel att de ville hålla ett färedrag, och att hon inte
alltid kan styra över vilken dag företagsevenemang hålls.

Peter föreslog att man kunde skapa ett eventbokningssystem lik-
nande lokalbokningen för att undvika kollisioner.

Tobias uppmanade folk att lägga in saker i kalendern, och hinta-
de samtidigt till Jonas om att försöka undvika kollisioner i största
möjliga mån i samband med aktiviteter i samband med nollning-
en och förberedelser inför denna.

Mats frågade hur det isåfall blir om någonting anordnas under
en tisdagslunch.

Tobias föreslog att man flyttar på det som är lättast att flytta på.

Mats undrade om man inte kan reservera en dag.

Cecilia tyckte att det kan bli väldigt svårt, då det är väldigt få
dagar tillgängliga.

Simon tyckte att man puttar undan det som är lättast att putta
på.

§12.3 Förmåner för vice Simon framförde idén om att man kan få fler att vilja ta en vice-
post om man t.ex. har en kritalista i baren under sittningar och
pubar.

Julia meddelade att det är inte tillåtet enligt alkohollagen.

§13 Övrigt Anton meddelade att det kommer att vara en ølresa på lördag
och styrelsen ska bjuda på frukost. Det kommer gå till så att allt
ställs fram så får folk göra sina egna smörgåsar. Det som blir över
slängs in på bussen för att äta under vägen.

Tobias meddelade att det är ett steg för att styrelsen ska synas
och ge mer till sektionen, och att styrelsen kommer att behöva
samlas kl. 8 (..) på morgonen.

Simon meddelade att representationskontot finns till för att an-
vändas.

Tobias föreslog hatt som tema.

Cecilia ger starka verbala indikationer på att hon vill kasta ut
soffan som står i styrelserummet.

Simon uttryckte önskan om att ha någon form av soffa där inne,
och föreslog en i mindre format.

Julia efterfrågade en kaffekokares existens i styrelserummet.

§14 Meddelanden Cecilia meddelade att alla i lokalen ska jobba under Teknikfokus.
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Mattias frågade om caféet förväntas att servera frukost och lunch,
och meddelade att han isåfall vill ha mer ingående information
om detta.

§15 OFMA Ordförande Tobias Månsson förklarar mötet avslutat klockan 13.04.

Mötessekreterare

Jens Elofsson
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Tobias Månsson
Ordförande
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